
Protokół Nr XXXIV/09
z  XXXIV sesji Rady Miasta Piły odbytej w dniu 28 kwietnia 2009r 

w sali sesyjnej Urzędu Miasta Piły
/czas trwania od godz. 12,00 – 15,20/

Obrady XXXIV sesji Rady Miasta Piły otworzył Przewodniczący Rady Miasta Piły
Paweł Jarczak  stwierdzając,  Ŝe w sesji  uczestniczy 21 radnych, w trakcie obrad
przybył Radny Rafał Zdzierela, od tego momentu stan radnych na sesji wynosi 22
radnych, nieobecna Radna Monika Kubiak – lista obecności stanowi załącznik do
protokołu.

Przewodniczący  Rady  powitał  przybyłych  gości  –  listy  obecności  stanowią
załączniki do protokołu.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  Ŝe  na  wniosek  Prezydenta  Miasta
wprowadził  do  porządku  obrad  sesji  projekt  uchwały  w  sprawie  nabycia
udziałów zaoferowanych przez GEMAR-UMECH Sp. z o. o. w Pile w Spółce
Wodno – Ściekowej „GWDA” Sp. z o. o. w Pile.

Ponadto Przewodniczący Rady wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad
sesji  projektu  uchwały  w  sprawie  wezwania  Rady  Miasta  Piły  do  usunięcia
naruszenia  uprawnień  uchwałą  Nr  XXV/305/08  Rady  Miasta  Piły  z  dnia  2
września 2008r. w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Piły jako
pkt. 10.

PowyŜszy wniosek Rada przyjęła jednogłośnie.

Porządek obrad XXXIV sesji przyj ęty został jednogłośnie.

Porządek przedstawia się następująco:

1. Sprawy regulaminowe:
a/ otwarcie sesji;
b/ stwierdzenie quorum;
c/przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Miasta Piły.
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2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach
pomiędzy XXXIII a XXXIV sesją Rady Miasta Piły.

3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły  o pracach Prezydenta Miasta Piły  w
okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

4. Przedstawienie sprawozdania rocznego z wykonania budŜetu miasta Piły za
2008 rok  /Zarządzenie Nr 610/55/09 Prezydenta Miasta Piły z dnia 16 marca
2009r. w sprawie przedstawienia sprawozdania rocznego z wykonania budŜetu
miasta Piły za 2008r./.

5. Informacja z realizacji uchwał Rady Miasta Piły za 2008r.
6. Informacja z realizacji  interpelacji  i  zapytań  Radnych Rady Miasta Piły za

2008 rok.
7. Informacja w sprawie interwencji, skarg i wniosków mieszkańców w 2008r.
8. Analiza za 2008 rok z realizacji wniosków i postulatów posłów i senatorów.
9. Projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Piły za 2008r.
10.Projekt  uchwały  w  sprawie  wezwania  Rady  Miasta  Piły  do  usunięcia

naruszenia uprawnień  uchwałą  Nr  XXV/305/08 Rady Miasta Piły z dnia 2
września 2008r. w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Piły.

11.Projekt  uchwały  w  sprawie  aktualności  miejscowych  planów
zagospodarowania przestrzennego na obszarze miasta Piły.

12.Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego obszarów wyłączonych z zabudowy miasta
Piły w rejonie al. Wyzwolenia i ul. Dąbrowskiego.

13.Projekt  uchwały  w  sprawie  zbycia  nieruchomości  lokalnej  stanowiącej
własność Gminy Piła w drodze przetargu ograniczonego.

14.Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat
z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności
nieruchomości.

15.Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy dla ronda.
16.Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic.
17.Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Piły na 2009 rok.
18.Projekt uchwały w sprawie nabycia udziałów zaoferowanych przez GEMAR-

UMECH Sp. z o. o. w Pile w Spółce Wodno-Ściekowej „GWDA” Sp. z o. o. w
Pile.

19.Stanowisko Rady Miasta Piły w sprawie odwołania Rady Osiedla Śródmieście
dotyczącego uniewaŜnienia Zarządzeń Prezydenta Miasta Piły.

20.Interpelacje i zapytania.
21.Sprawy róŜne.
22.Zamknięcie obrad.

Informacj ę w sprawie protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Miasta Piły złoŜył
Sekretarz obrad Jarosław Kotwica – informacja stanowi załącznik do protokołu.
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Protokół z obrad XXXIII sesji Rady Miasta Piły przy jęty został jednogłośnie,
bez odczytania.

Ad-2/

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach
pomiędzy XXXIII a XXXIV sesj ą Rady Miasta Piły przyjęta została bez uwag -
informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad-3/

Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  o  pracach  Prezydenta  Miasta  Piły  w
okresie  międzysesyjnym,  zwłaszcza  z  wykonania  uchwał  Rady  Miasta  Piły
przyj ęte zostało do akceptującej wiadomości – sprawozdanie stanowi załącznik do
protokołu.

Ad-4/

W sprawie sprawozdania rocznego z wykonania budŜetu miasta Piły za 2008 rok
/Zarządzenie Nr 610/55/09 Prezydenta Miasta Piły z dnia 16 marca 2009r. w
sprawie przedstawienia  sprawozdania  rocznego z  wykonania  budŜetu  miasta
Piły za 2008r/ głos zabrała Skarbnik Miejski Danuta Drabik krótko  omawiając
sprawozdanie – sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Muchewicz odczytał Uchwałę Nr
1/09 Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły z dnia 14 kwietnia 2009r. w sprawie
opinii o wykonaniu budŜetu Gminy Piła za 2008 rok oraz wniosku o udzielenie
absolutorium Prezydentowi Miasta Piły za 2008 rok -  uchwała stanowi załącznik
do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta Paweł Jarczak odczytał:
1. Uchwałę Nr SO-0954/29/12/Pi/09 Składu Orzekającego Regionalnej Izby

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 8 kwietnia 2009r. w sprawie wyraŜenia
opinii  o  przedłoŜonym  przez  Prezydenta  Miasta  Piły  sprawozdaniu  z
wykonania budŜetu miasta Piły za 2008 rok;

2. Uchwałę Nr SO-0955/42/12/Pi/09 Składu Orzekającego Regionalnej Izby
Obrachunkowej  w  Poznaniu  z  dnia  20  kwietnia  2009r.  w  sprawie
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wyraŜenia  opinii  o  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Piły  o
udzielenie  Prezydentowi  miasta  Piły  absolutorium  z  tytułu  wykonania
budŜetu za 2008 r. - uchwały stanowią załączniki do protokołu.

Przewodniczący  Komisji  BudŜetu  i  Rozwoju  Miasta  Tadeusz  Rzemykowski
poinformował, Ŝe za przyjęciem sprawozdania głosowało 4 radnych, 3 radnych
wstrzymało się od głosu.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Zbigniew Pyziak poinformował, Ŝe
Komisja nie głosowała przyjęcia sprawozdania.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Radosław  Ciemięga
poinformował, Ŝe za przyjęciem sprawozdania głosowało 4 radnych, 2 radnych
wstrzymało się od głosu.

Ad-5/

Informacj ę  z  realizacji  uchwał  Rady  Miasta  Piły  za  2008  rok  przedstawił
Sekretarz Gminy Leszek Partyka.

Informacja przyj ęta została bez uwag – informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad-6/

Informacj ę z realizacji interpelacji i zapytań Radnych Rady Miasta Piły za 2008
rok  omówił  Sekretarz  Leszek  Partyka  –  informacja  stanowi  załącznik  do
protokołu.

Informacj ę przyj ęto bez uwag.

Ad-7/

Informacj ę w sprawie interwencji, skarg i wniosków mieszkańców przedstawił
Sekretarz Partyka – informacja stanowi załącznik do protokołu.
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Dodatkowych informacji Radnej Miler udzielili Prezydent Kosmatka i Sekretarz
Partyka.

Informacja  została przyjęta  do akceptującej wiadomości.

Ad-8/

Analizę   z  realizacji  wniosków i  postulatów posłów i  senatorów za 2008 rok
przedstawił Sekretarz Partyka – informacja stanowi załącznik do protokołu.

Informacj ę przyj ęto bez uwag.

Ad-9/

W sprawie projektu uchwały dotyczącego absolutorium dla Prezydenta Miasta
Piły za 2008 rok głos zabrali:

Przewodniczący  Komisji  BudŜetu  i  Rozwoju  Miasta  Tadeusz  Rzemykowski
poinformował,  Ŝe  za  udzieleniem  absolutorium  Prezydentowi  głosowało  4
radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu.

Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  Zbigniew  Pyziak  stwierdził,  iŜ
Komisja nie głosowała tego projektu uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Radosław  Ciemięga
poinformował, Ŝe za udzieleniem absolutorium Prezydentowi Piły opowiedziało
się 4 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu.

Radny Rafał Zdzierela m. in. stwierdził:
jesteśmy  przed  jednym z  waŜniejszych  głosowań;  to  nie  był  budŜet,  za  którym
opowiadała się Platforma Obywatelska, ale chcemy powiedzieć, Ŝe ten budŜet został
dobrze  zrealizowany  i  dlatego  zamierzamy  poprzeć  realizację  tego  budŜetu;
Platforma Obywatelska będzie głosowała za udzieleniem absolutorium Prezydentowi
Miasta Piły za 2008 rok.
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Radna Maria Miler m. in. stwierdziła:
chcę powiedzieć parę zdań na temat opinii Komisji Rewizyjnej; nastąpiła tu lekka
nadinterpretacja; w pkt. 10 w zakresie pozyskiwania środków unijnych jest napisane,
Ŝe  Główny  Specjalista  udzielił  wyjaśnień,  a  Komisja  Rewizyjna  nie  stwierdziła
nieprawidłowości; mam teŜ uwagi do pkt 12 – Prezydent realizując zadania budŜetu
kierował się zasadą celowości, legalności w gospodarowaniu środkami publicznymi;
zwróciłam  uwagę  na  te  dwa  zdania  -  by  tak  zdecydowanie  je  wygłaszać,  czy
wpisywać  informację  do protokołu, to trzeba mieć  niepodwaŜalne dane; wiem, Ŝe
Komisja  Rewizyjna  nie  badała Ŝadnych  dokumentów  i  dlatego stwierdzenie,  Ŝe
Komisja Rewizyjna nie stwierdziła nieprawidłowości oraz, Ŝe kierowano się zasadą
celowości i gospodarności w przypadku, gdy nie bada się dokumentów, to jest lekka
nadinterpretacja,  co  nie  oznacza,  Ŝe  w  przypadku  gdybyśmy  dokonali  chociaŜ
wyrywkowych kontroli, to moŜna byłoby zamieścić takie informacje.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły Krzysztof Muchewicz m.
in. stwierdził:
KoleŜanka z  nami  pracowała  w  Komisji,  była  na  wszystkich spotkaniach;  jeŜeli
chodzi  o  środki  unijne  -  Pani  Jakubowska wyjaśniła  nam dokładnie,  chodziło  o
Wysypisko  w  Kłodzie,  udzieliła  nam  wyczerpujących  odpowiedzi,  wiedzieliśmy
jakie działania zostały podjęte i co było przyczyną,  Ŝe Gmina nie dostała do tego
zadania dofinansowania; protokół przez KoleŜankę został podpisany wiec dziwię się,
Ŝe na ten temat mówimy,  mogliśmy dalej  pracować;  jeśli  był  wniosek KoleŜanki
dotyczący badania dokumentów z kaŜdym takim wnioskiem  zgadzaliśmy się; dziwię
się, Ŝe dzisiaj jest poruszony ten temat.

Radny Jan Lus m. in. stwierdził:
chciałbym wyrazić olbrzymie zdziwienie, Ŝe takie sprawy wychodzą akurat na sesji,
rzucanie  hasłem,  Ŝe  Komisja  nie  sprawdzała  materiałów  źródłowych,  to  jest
podwaŜanie istoty działania Komisji. 

Przewodniczący Rady zapytał kto z Radnych jest za udzieleniem absolutorium
Prezydentowi Miasta za 2008 rok, zgodnie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej?

Za udzieleniem absolutorium Prezydentowi głosowało 18 radnych, 4 radnych
wstrzymało się od głosu, uchwała podjęta została większością głosów – uchwała
stanowi załącznik do protokołu.

Prezydent Zbigniew Kosmatka podziękował za udzielenie absolutorium.
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Ogłoszono przerwę.

Ad-10/

Projekt uchwały w sprawie wezwania Rady Miasta Piły do usunięcia naruszenia
uprawnień uchwałą Nr XXV/305/08 Rady Miasta Piły z dnia 2 września 2008r.
w sprawie rozpatrzenia  skargi  na Prezydenta  Miasta  Piły  omówił  Prezydent
Jerzy Wołoszyński wnosząc o nieuznanie zasadności tego wezwania.

Radna Miler zapytała, kto był inwestorem?

Prezydent Wołoszyński m. in. stwierdził:
inwestorem w sensie realizacyjnym była Gmina Piła poniewaŜ zgodnie z umową o
sprawowaniu zarządu odrębnym, indywidualnym porozumieniem przyjęła na siebie
stronę wykonawczą i było to finansowe z budŜetu miasta natomiast ta decyzja była
poprzedzona decyzją  Rady Powiatu,  która wyasygnowała środki  na realizację  tej
inwestycji.

Radna Maria Miler  stwierdziła, Ŝe Rada Powiatu nie miała wpływu na projekt oraz
na wykonanie tylko partycypowała w kosztach.

Prezydent Wołoszyński m. in. stwierdził:
nie moŜemy operować tutaj pojęciem „Rada Powiatu”, bo równieŜ i Rada Miasta nie
miała wpływu na rozwiązania techniczne poniewaŜ zaproponował je projektant, ale i
w tej dyskusji tam na miejscu, w trakcie wizji terenowej, jak i przy innych okazjach
przedstawiciel Zarządu Dróg Powiatowych właśnie takie rozwiązanie zaopiniował.

Pani Anna Ambrozik m. in. stwierdziła:
ja uwaŜałam, Ŝe wszystko będzie dobrze, ja nie mam siły, by nosić z ulicy drzewo,
węgiel, nikt nie chce wjechać na moją posesję, przy innych ulicach są wjazdy i jest
przystanek, nawet na zatoce sąsiad ma wjazd, a ja nie mam takiej moŜliwości, byłam
radną  Rady Narodowej  i  na starość,  za pracę  społeczną,  doczekałam się  takiego
rozwiązania, proszę o przychylność i rozwaŜenie mojej sprawy.

Prezydent Jerzy Wołoszyński m. in. stwierdził:
gdy dyskutowaliśmy o tych problemach utwierdziłem Panią Ambrozik, Ŝe nigdy nie
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pozostanie sama,  Ŝe zawsze będzie  to wsparcie;  jeśli  będzie dostawa węgla,  czy
drewna to zabezpieczymy,  funkcjonariusze StraŜy Miejskiej będą indywidualnie tą
sprawą kierować; na co dzień ten dojazd został zrealizowany, ta przestrzeń drogowa
wykonana, przeniesiono słup, a więc ta moŜliwość dla kierowcy o nawet marnych
umiejętnościach wjazdu na posesję jest pierwszorzędna.

Radny  Krzysztof  Szewc zapytał,  czy  satysfakcjonowałoby  Panią  Ambrozik
zrobienie wjazdu na posesję  od drugiej strony?

Pani Ambrozik m. in. stwierdziła:
mieszkam  od 45 roku na ul. Śniadeckich, a nie na Łącznej,  nie myślę,  Ŝeby tam
drogę dojazdową robić, chodzi mi o obniŜenie krawęŜnika o połowę.

Przewodniczący Rady  zapytał, czy rzeczywiście nie istnieje moŜliwość obniŜenia
tego krawęŜnika z jakimś dodatkowym zabezpieczeniem tak, by autobusy mogły się
tam zatrzymywać, a pasaŜerowie bezpiecznie je opuszczać?

Prezydent Jerzy Wołoszyński m. in. stwierdził:
to  jest  istota  problemu,  padła  propozycja,  chyba  Radna  Miler  to  zgłosiła,  by
przystanek przenieść o 400m dalej; na całym przebiegu ul. Śniadeckich koncentruje
się  największa  liczba  pasaŜerów  komunikacji  miejskiej  poniewaŜ  jest  to  obszar
budownictwa  wielorodzinnego;  wyraŜam  pogląd,  Ŝe  dwukrotny  problem w  roku
dowiezienia drzewa czy węgla rozwiązaliśmy poprzez złoŜenie deklaracji, którą dalej
podtrzymujemy; nie widzę Ŝadnych problemów z wjazdem samochodów osobowych
na tę nieruchomość.

Pani Ambrozik m. in. stwierdziła:
na przeciwko Kościoła jest przystanek autobusowy, jest tam obniŜony krawęŜnik, u
mnie jest najwyŜszy krawęŜnik, chodziło o to, by na 3 metrach obniŜyć krawęŜnik,
małe samochody na posesję wjadą, ale duŜe nie.

Radna Maria Miler m. in. stwierdziła:
uwaŜam, Ŝe to nie jest tylko Pani problem, to moŜe być problem, który moŜe nie
mieć końca poniewaŜ Pani, gdy będzie chciała zbyć ten grunt, to następny właściciel
nieruchomości będzie miał problem taki sam; jeśli moŜna było pominąć wjazd na
prywatną  posesje,  to  chyba moŜna by na długości  3 metrów obniŜyć  krawęŜnik,
Radni PiS przychylają się do prośby Pani Ambrozik.

8



Radny Jan Lus m. in. stwierdził:
propozycję  Kolegi  Szewca Pani  odrzuciła,  była  teŜ  propozycja  Prezydenta,  który
zobowiązał  się  do  pomocy –  czy  dla  rozwiązania  tego problemu nie  dałoby się
zrobić,  nie po stronie chodnika, ale po stronie jezdni, trójkąta, który złagodzi ten
ostry spadek.

Prezydent Jerzy Wołoszyński  m. in. stwierdził:
przebieg tej rozmowy świadczyłby o tym, Ŝe nie wykonaliśmy wjazdu; oświadczam,
Ŝe ten wjazd został zrealizowany natomiast parametry tego wjazdu nie odpowiadają
Pani Ambrozik; to nie jest zła wola, czy niemoŜliwość znalezienia rozwiązania, jest
to zagadnienie prawne i zderzenie interesu duŜej liczby mieszkańców tego osiedla
korzystających z komunikacji miejskiej; kaŜde naraŜenie pasaŜerów na urazy przy
wsiadaniu  i  wysiadaniu  spowodują  problem  odszkodowawczy  dla  gminy  i
niewykluczone  –  obowiązek  przywrócenia  takiego  stanu,  jaki  był  zawarty  w
projekcie, nie  mam wyjścia jak tylko przyjąć opinię znawców tego przedmiotu.

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Nadzoru Jolanta Sobieszczyk m. in. stwierdziła:
na sesji wrześniowej prezentowaliśmy materiał zdjęciowy jak wjazd ten wygląda; to
jest centralne miejsce zatoki autobusowej; stworzy się taka nierówność, stworzenie
na tym peronie takiej nierówności  będzie powodowało ogromne ryzyko i utrudnienie
dla osób korzystających z komunikacji miejskiej; szczególnie w okresie zimowym;są
to  często  autobusy dostosowane dla  osób niepełnosprawnych,  a  więc z  obniŜoną
podłogą; nie jest teŜ prawdą, Ŝe nie ma dostępu do posesji Pani Ambrozik od strony
drogi publicznej, został przesunięty słup telekomunikacyjny Ŝeby stworzyć wjazd do
tej posesji, ten wjazd jest na końcówce zatoki autobusowej, tam zaczyna się równieŜ
przejście dla pieszych; na wjazdach się obniŜa krawęŜnik, na przejściach dla pieszych
teŜ, ale nie w środku zatoki autobusowej.

Prezes MZK Antoni Serwacki  m. in. stwierdził:
Pn Prezydent Wołoszyński zwrócił uwagę na problem uŜyteczności publicznej tego
miejsca, to miejsce na przystanek autobusowy zostało wybrane przez mieszkańców i
to miejsce najbardziej nadawało się na to, jakikolwiek spadek byłby zagroŜeniem dla
bezpieczeństwa  korzystających  z  komunikacji;  kaŜde  obniŜenie  krawęŜnika
powoduje bezcelowość zakupu autobusów niskopodłogowych.

Przewodniczący  Komisji  BudŜetu  i  Rozwoju  Miasta  Tadeusz  Rzemykowski
zaproponował  odłoŜenie  tego  projektu  uchwały  na  następną  sesję,  Radny
zaproponował, by w międzyczasie obejrzeć ten teren.
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Przewodniczący Rady   zapytał Radcę  prawnego, czy moŜna odłoŜyć  głosowanie
tego projektu uchwały do następnej sesję?

Radca prawny Stefania Góralnik-Piechota m. in. stwierdziła:
miałam trudność w ustaleniu, czy jest to skarga, czy to jest wezwanie; uznaliśmy, Ŝe
jest to wezwanie do naruszenia; jeśli jest taka wola Państwa, jeśli nie moŜna tego
załatwić  w ciągu 30 dni,  to  przepis KPA dopuszcza przedłuŜenie załatwienia tej
sprawy.

Przewodniczący Rzemykowski poinformował, Ŝe będzie moŜliwość, za parę dni,
odbycia dodatkowej sesji i wobec tego składa wniosek, by na tej sesji rozpatrzyć
ten projekt uchwały.

Za ww. propozycją głosowało 20 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu,
wniosek został przez Radę przyjęty.

Ad-11/

Projekt uchwały w sprawie aktualności miejscowych planów zagospodarowania
przestrzennego na obszarze miasta Piły omówiła naczelnik Miejskiej Pracowni
Urbanistycznej Tomira Oleszak.

Przewodniczący  Komisji  poinformowali  o  przyj ęciu  przez  Komisje  Rady
powyŜszego projektu uchwały.

Radna Mirosława Rutkowska-Krupka  przypomniała, Ŝe prosiła  o informację na
sesję w sprawie podania powierzchni miasta pokrytej planami.

Naczelnik Oleszak poinformowała, Ŝe jest to około 80%.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-12/

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego  obszarów wyłączonych z zabudowy miasta
Piły omówiła Naczelnik Oleszak.

Projekt uchwały przyj ęty został przez Komisje Rady.

Uchwała została podjęta  większością głosów, przy 2 głosach wstrzymujących się
– uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-13/

Projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości lokalnej stanowiącej własność
Gminy  Piła  w  drodze  przetargu  ograniczonego  przedstawiła  Naczelnik
Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Cyryla Dobecka.

Projekt uchwał został przyjęty przez Komisje Rady.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-14/

Naczelnik Dobecka omówiła projekt  uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na
udzielenie  bonifikaty  od  opłat  z  tytułu  przekształcenia  prawa  uŜytkowania
wieczystego w prawo własności nieruchomości.

Przewodniczący  Komisji  poinformowali  o  wyraŜeniu  przez  Komisje  Rady
pozytywnej opinii o ww. projekcie uchwały.

Uchwała została podjęta większością głosów, przy 1 głosie wstrzymującym się –
uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-15/

Prezydent Jerzy Wołoszyński przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania
nazwy dla ronda.

Przewodniczący  Komisji  BudŜetu  i  Rozwoju  Miasta   poinformował,  Ŝe  za
przyj ęciem ww. projektu uchwały opowiedziało się 2 radnych, 3 radnych było
przeciwnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu.

Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych   poinformował,  Ŝe  Komisja
głosowała następująco: za – 3 radnych, przeciw – 1 radny, od głosu wstrzymało
się 3 radnych.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej   poinformował,  Ŝe  Komisja
powyŜszy projekt uchwały przyjęła 4 głosami „za”, przy 1 glosie przeciwnym i 1
wstrzymującym się,  z wnioskiem Radnej  Mirosławy Rutkowskiej-Krupka, by
nazwę  „Rondo Wojewody Andrzeja  Śliwińskiego”  nadać   skrzyŜowaniu  ulic
Wojska Polskiego, Konarskiego, Matwiejewa.

Za  ww.  wnioskiem Komisji  Gospodarki  Miejskiej  głosowało  10  radnych,  11
radnych było przeciwnych, 1 radny wstrzymał się od głosu – wniosek nie został
przez Radę przyjęty.

Pan  Kicman  zgłosił  propozycję  nazwania  ronda  imieniem   Kazimierza
Rybickiego.

Przewodniczący  Rady  przypomniał,  Ŝe  rozpatrywany  jest  projekt  uchwały  w
sprawie nazwy ronda imieniem Wojewody Śliwi ńskiego, a inne wnioski w tej kwestii
mogą zgłaszać tylko radni.

Za  przyj ęciem  projektu  uchwały  w  sprawie  nadania  nazwy  ronda w
proponowanej  wersji  głosowało  11  radnych,  11  radnych  było  przeciwnych,
podjecie uchwały nie zostało rozstrzygnięte.
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Ad-16/

Naczelnik Dobecka omówiła projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic.

Przewodniczący Komisji poinformowali o wyraŜeniu przez Komisje pozytywnej
opinii o powyŜszym projekcie uchwały.

Radna  Dorota  Sokołowska  zgłosiła  wniosek  o  zmianę  nazwy  ulicy  w  §  8  z
„Okólnik” na „Podmiejska”.

Przewodniczący Rady Osiedla Podlasie Franciszek Leszczyszyn zaproponował
zmianę nazwy „Okólnik” na „Łukowa”. 

Radny Rafał Zdzierela zaproponował, by w § 8 zapisać „Płk.Rybickiego”.

Za  przyj ęciem  wniosku  w  sprawie  zmiany  nazwy  w  §  8  z  „Okólnik”  na
„Podmiejska”  głosowało  12  radnych  –  wniosek  został  przyj ęty  /  głosowanie
pozostałych propozycji stało się bezcelowe/. 

Za podjęciem uchwały, z przyjętą zmianą, opowiedziało się 21 radnych, 1 radny
był  przeciwny, uchwała podjęta została większością  głosów – uchwała stanowi
załącznik do protokołu.

Ad-17/

Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Piły na 2009 rok omówiła
Skarbnik Miejski Danuta Drabik.

Projekt uchwały przyj ęty został przez Komisje Rady.

Za  przyjęciem  ww.  projektu  uchwały  głosowało  19  radnych,  3  radnych
wstrzymało się od głosu, uchwała podjęta została większością głosów – uchwała
stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-18/

Prezydent  Wołoszyński  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  nabycia
udziałów zaoferowanych przez GEMAR-UMECH Sp. z o. o. w Pile w Spółce
Wodno-Ściekowej „GWDA”  Sp. z o. o. w Pile.

Projekt uchwały przyj ęty został przez Komisje Rady.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-19/

Sprawię  odwołania  Rady  Osiedla  Śródmieście   w  kwestii  uniewaŜnienia
Zarządzenia  Nr  599/44/09,  Nr  600/45/09,  Nr  601/46/09  i  Nr  602/47/09
Prezydenta Miasta  Piły przedstawiła Radca prawny Urzędu BoŜena Krutulska-
Góral.

Przewodniczący  Komisji  BudŜetu  i  Rozwoju  Miasta  Tadeusz  Rzemykowski
poinformował, Ŝe Komisja opowiedziała się za utrzymaniem w mocy Zarządzeń
Prezydenta Miasta Piły.

Takie samo stanowisko zajęła równieŜ Komisja Spraw Społecznych.

Stanowiska ww. sprawie nie zajęła Komisja Gospodarki Miejskiej.

Członek Rady Osiedla  Śródmieścia Pan Knap stwierdził, Ŝe decyzje Rady Osiedla
były podjęte chęcią poprawy pracy Rady Osiedla poniewaŜ obecne władze nie nadają
się do tej pracy; Pan Knap przedstawił protokół z  zebrania w dniu 19 stycznia 2009r.
stwierdzając, Ŝe uchwały podjęte zostały zgodnie z przepisami.

Radca BoŜena Krutulska  stwierdziła, Ŝe istotą sprawy jest fakt, Ŝe Rada Osiedla
została zwołana nieprawidłowo.
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Przewodniczący Rady Paweł Jarczak zapytał, kto jest za utrzymaniem w mocy
Zarządzenia  Nr  599/44/09,  Nr  600/45/09,  Nr  601/46/09  i  Nr  602/47/09
Prezydenta Miasta  Piły z dnia 5 marca 2009r.

Za utrzymaniem w mocy 4 Zarządzeń Prezydenta Miasta Piły opowiedziało się
17 radnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu.

Ad-20/ 

W punkcie interpelacje i zapytania głos zabrali:

Radni Włodzimierz Bystrzycki i Krzysztof Szewc poruszyli sprawę wykroczeń pod
wpływem  alkoholu,  zwłaszcza  w  wolne  dni  od  pracy  –  informacji  udzielił
Komendant Policji.

Wiceprzewodniczący Bystrzycki  poruszył sprawę  lokalu dla Klubu śuŜlowego –
odpowiedzi udzielił Prezydent Wołoszyński.

Ad-21/

W sprawach róŜnych głos zabrali:

Przewodniczący  Rady  przypomniał  radnym  o  obowiązku  złoŜenia  oświadczeń
majątkowych do końca kwietnia br.

Prezydent Wołoszyński zwrócił się z prośbą o zwołanie dodatkowej sesji na dzień 6
maja  br.  w  sprawie  projektu  uchwały  dot.  uchwalenia Zintegrowanego  Planu
Rozwoju Transportu Publicznego dla miasta Piły na lata 2009 – 2015.

Radna  Mirosława  Rutkowska-Krupka  zgłosiła  wniosek,  by  dodatkowa  sesja
odbyła się w dniu 5 maja br. o godz. 14,00.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Radosław Ciemięga stwierdził,
Ŝe  Prezydent  Wołoszyński  zaproponował  dzień  6  maja  i  naleŜałoby  tę
propozycję przegłosować.
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Za zwołaniem sesji na dzień 6 maja 2009r. godz. 14,00 głosowało 11 radnych, 4
radnych było przeciwnych, 1 radny się wstrzymał się od głosu.

Ad-22/

W związku z wyczerpaniem porządku  Przewodniczący Rady Miasta Piły Paweł
Jarczak zamknął obrady XXXIV sesji Rady Miasta Piły.

Protokołowała                                              Przewodniczący Rady Miasta Piły

Urszula Głąb                                                           Paweł  Jarczak
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